
RADA MEJSKA
W MOSNIE

Protokół nr 38/14
z wyjazdowego posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 8 maja 2014 r.,
na Oddziale Opieki Paliatywno-Hospicyjnej NZOZ „Szpital w Puszczykowie

im. prof. Stefana Tytusa Dąbrowskiego” Sp. z o. o., przy ul. Kraszewskiego 11

Posiedzenie otworzył o godz. 9.05 Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia
i Pomocy Społecznej Antoni Karliński. W obradach udział wzięli członkowie wyżej
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej lisiy
obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Wiceprezes NZOZ „Szpital w Puszczykowie im. prof. Stefana Tytusa Dąbrowskiego”
Sp. z o. o. Piotr Reiter powitał Komisję Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady
Miejskiej w Mosinie na terenie puszczykowskiego szpitala.
Na wniosek przewodniczącego obrad Antoniego Karlińskieo, wyżej wymieniona komisja
stała Rady Miejskiej w Mosinie przyjęła jednogłośnie, czyli 6 głosami „za”, wniosek,
aby w budżecie Gminy Mosina na rok 2014 przeznaczyć 25.000,00 zł na Oddział Opieki
Paliatywno-Hospicyjnej NZOZ „Szpitał w Puszczykowie im. prof. Stefana Tytusa
Dąbrowskiego” 5p. z o. o.
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
na temat szczegółów przekazania wyżej wymienionej kwoty na rzecz szpitala
w Puszczykowie.
Ordynator Oddziału Opieki Paliatywno-Hospicyjnej NZOZ „Szpital w Puszczykowie
im. prof. Stefana Tytusa Dąbrowskiego” Sp. z o. o. Zbigniew PoDow przedstawił genezę
powstania Oddziału Opieki Paliatywno-Hospicyjnej w puszczykowskim szpitalu
oraz szczegóły na temat jego funkcjonowania.
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
na temat potrzeb inwestycyjnych szpitala w Puszczykowie, standardu opieki, jaka jest
zapewniana pacjentom na Oddziale Opieki Paliatywno-Hospicyjnej oraz wolontariatu.
Następnie Ordynator Oddziału Opieki Paliatywno-Hospicyjnej NZOZ „Szpital
w Puszczykowie im. prof. Stefana Tytusa Dąbrowskiego” Sp. z o. o. Zbigniew Popow
i Wiceprezes NZOZ „Szpital w Puszczykowie im. prof. Stefana Tytusa Dąbrowskiego”
Sp. z o. o. Piotr Reiter udzielili odpowiedzi na pytania, które między innymi dotyczyły:
określenia ilości pokojów i łóżek dla pacjentów na Oddziale Opieki Paliatywno-Hospicyjnej
w puszczykowskim szpitalu; określenia ilości pacjentów, którzy we własnych domach
znajdują się pod opieką doktora Zbigniewa Popowa; wskazania, czy prace modernizacyjne
na Oddziale Opieki Paliatywno-Hospicyjnej zostały zakończone; określenia kosztu prac
modernizacyjnych całego puszczykowskiego szpitala i planów rozwojowych tego szpitala;
wskazania, czy w planach rozwojowych szpitala w Puszczykowie nie jest chirurgia.
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
na temat sposobu przedstawiania w mediach sytuacji puszczykowskiego szpitala.
Radna Wiesława Mania i radna Aleksandra Miedziarek-Rogal przedstawiły szczegóły
na temat swoich zabiegów dotyczących pozyskania środków finansowych na zakup lasera
dla szpitala w Puszczykowie.
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
na temat działań, które uratowały puszczykowski szpital przed jego likwidacją.
Radna Wiesława Mania zwróciła się z wnioskiem o likwidację garb spowalniającego,
znajdującego się na dojeździe do szpitala w Puszczykowie, z uwagi na to, że pacjenci
odczuwają ból podczas jego pokonywania przez karetkę pogotowia ratunkowego.
Zaproponowała także, aby w inny sposób rozwiązać sprawę wyjazdu ze Specjalistycznego
Oddziału Ratunkowego w puszczykowskim szpitalu, gdyż opłata 2 zł za pozostawiony
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na parkingu samochód może być czasami problemem w sytuacji, gdy wyj eżdża się
do szpitala w pośpiechu.
Ordynator Oddziału Opieki Paliatywno-Hospicyjnej NZOZ „Szpital w Puszczykowie
im. prof. Stefana Tytusa Dąbrowskiego” Sp. z o. o. Zbigniew Popow przedstawił z czego
składa się Oddziału Opieki Paliatywno-Hospicyjnej, jak funkcjonuje o raz szczegóły na temat
planów jego zagospodarowania.

WNIOSEK PRZYJĘTY PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ZDROWIA i POMOCY
SPOŁECZNEJ:
Komisja wnioskuje, aby w budżecie Gminy Mosina na rok 2014 przeznaczyć 25.000,00 zł
na Oddział Opieki Paliatywno-Hospicyjnej NZOZ „Szpital w Puszczykowie im. prof. Stefana
Tytusa Dąbrowskiego” Sp. z o. o.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 10.25.

protokołował przewodniczył
ty

Piotr Sokołowski Antoni Karliński
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